Hong Kong Committee for UNICEF 聯合國兒童基金香港委員會

7/F, SUP Tower, 75-83 King's Road, Hong Kong 香港英皇道 75-83 號聯合出版大廈 7 樓 Tel: 852 2833 6139 info@unicef.org.hk www.unicef.org.hk



附錄二

可持續發展目標(SDGs)網上學習獎勵計劃 2025 學校報名程序

透過校方提名參加計劃,報名程序如下:

1. 請登錄至以下網址或掃描二維碼

網址	二維碼
https://elearn.unicef.org.hk/sdg-elearn-	in the in
award-scheme-chi	
	1000000

- 2. 於平台下載「登記學生名單」試算表,並在檔案內相關欄目輸入學生資料。
- 3. 請負責教師於 2025 年 4 月 9 日(星期三)或之前填妥網上「學校報名表格」 並上載「學生登記名單」及「學校同意書」

(https://form.unicef.org.hk/survey/index.php/422386?lang=en) •

- 4. 完成登記的負責教師將收到確認登記電郵,並接收 UNICEF HK 最新資訊和學校/學生得獎通知。
- 5. 所有已登記的學生及負責教師將獲開設 UNICEF HK 網上學習平台「個人學習帳戶」,當收到由平台發出的登入電郵,請按有關指示登入平台。

杳詢

關於「可持續發展目標(SDGs)網上學習獎勵計劃 2025」的查詢,請致電 2836 2934 或電郵至 edu@unicef.org.hk 與聯合國兒童基金香港委員會王小姐聯絡。

Hong Kong Committee for UNICEF 聯合國兒童基金香港委員會

7/F, SUP Tower, 75-83 King's Road, Hong Kong 香港英皇道 75-83 號聯合出版大廈 7 樓 Tel: 852 2833 6139 info@unicef.org.hk www.unicef.org.hk



Appendix 2

Sustainable Development Goals (SDGs) eLearn Award Scheme 2025 School Registration Procedure

For schools interested in nominating their students to participate in the captioned Scheme, please follow the registration procedure:

1. Please visit the website or scan the QR code below

Website	QR code
https://elearn.unicef.org.hk/sdg-elearn-	回移通回
award-scheme-en	믔햧껝믔
	1988-040-0
	Fe10 35-75

- 2. Download and complete the 'Student Registration List' spreadsheet from the platform by entering students' information in the respective columns.
- Online School Registration Form should be submitted and Student Registration
 List and School Consent Form should be uploaded
 (https://form.unicef.org.hk/survey/index.php/422386?lang=en) on or before 9 April 2025 (Wed).
- 4. The responsible teacher will receive an email for confirmation of school registration, and will receive UNICEF HK's latest updates or awards notification.
- 5. A 'personal learning account' of UNICEF HK eLearn Platform will be created for each registered student and responsible teacher. The login information will be distributed by the platform. Please follow the instructions to complete the first login.

Enquiry

For enquires about the SDGs eLearning Award Scheme 2025, please contact Ms Wong at 2836 2934 or edu@unicef.org.hk.